
Zápisnica č. 7 

zo stretnutia vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov  

dňa 26. februára 2024 

 

Prítomní: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

Zástupcovia študentov 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

 

1. Otvorenie 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– privítala prítomných, ospravedlnila neúčasť pani dekanky a pána prodekana pre 

medzinárodné vzťahy 

 

2. Vyhodnotenie riešenia podnetov z ostatného stretnutia 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– informovala o riešení jednotlivých podnetov z predošlého stretnutia zo dňa 4. 12. 2023  

 

3. Rozličné 

doc. PhDr. Beáta Ráczová, PhD., prodekanka pre pedagogickú činnosť 

– poďakovala študentom za participáciu na organizácii a pri realizácii DOD, a to vrátane 

zabezpečenia jeho medializácie na sociálnych sieťach, 

– poďakovala študentom za spoluprácu pri propagácii spätnej väzby medzi študentmi aj 

prostredníctvom sociálnych sietí, prezentovala čiastkové výsledky (výrazne vyššia 

zapojenosť študentov oproti predchádzajúcim rokom), 

– informovala o stretnutí študentských spolkov pôsobiacich na UPJŠ s pani prorektorkou 

a poukázala na možnosť uchádzania sa o granty, ktoré im môžu poskytnúť financovanie 

niektorých činností,  

– upozornila na to, že naďalej nie je kreovaná Študentská rada FF, a opakovane podnietila 

študentov k činnosti, 

– otázka knižničných služieb – požiadala o identifikáciu plusov a mínusov poskytovaných 

knižničných služieb (výpožičky, študovňa) a požiadala o zaslanie podnetov 

- študentka na základe rozhovorov s inými študentmi vidí problém v nevyužívaní 

služieb UK v ich spoplatnení (ročný poplatok), 

- študent, člen AS UPJŠ uviedol, že od budúceho AR bude táto služba bezplatná, 

– poukázala na využitie internetovej služby Turnitin, ktorého úlohou je definovať mieru zhody 

práce so zdrojmi,  

- v prípade záverečných prác dáva stanovisko k miere zhody z Turnitinu aj z CRZP 

školiteľ a oponent záverečnej práce, konečné rozhodnutie je na štátnicovej komisii, 

- upozornila na niektoré skutočnosti, ktoré Turnitin dokáže odhaliť, ako napr. 

▪ identifikuje prácu alebo jej časti, ktoré boli pravdepodobne vytvorené AI,  

▪ identifikuje časti preložené do príslušného jazyka z dostupných zdrojov, 

- informovala o príprave metodiky pre študentov na možnosť využitia samokontroly 

pred odovzdaním záverečnej práce bez toho, aby sa text stal súčasťou 

porovnávaných zdrojov, 

- doktorandka mala otázku k vykazovaniu zhody dizertačnej práce s minimovkou,  

▪ prodekanka uviedla, že zhoda vykázaná bude, ale je z pochopiteľných 

dôvodov akceptovaná, ak ide o väzbu na minimovú prácu, 



- doktorand uviedol, že Turnitin využil na kontrolu prác, ktoré mu odovzdali študenti 

v rámci zadania, a mal otázku, či je povinný upozorniť študentov na to, že ich prácu 

v tomto systéme preverí 

▪ prodekanka uviedla, že nemá vedomosť o predpise, ktorý by mu to ako 

povinnosť určoval, ale ona sama z dôvodu korektnosti by na to študentov 

upozornila. 

prof. PhDr. Marián Andričík, PhD., prodekan pre vedeckovýskumnú činnosť a doktorandské 

štúdium: 

– otázka knižničných služieb – vzhľadom na prípravu zmien v knižničnom poriadku podporil 

študentov v poskytnutí námetov na zmeny, ktoré by bolo možné v krátkom čase do 

knižničného poriadku zapracovať a ktoré by boli v prospech študentov 

– informácia o Jarnej škole doktorandov. ktorá sa uskutoční v Starej Lesnej; našej fakulte 

bolo pridelených 14 miest; prihovoril sa za to, aby v prípade, ak budú oslovení OZŠP, sa 

zapojili, aby neváhali a využili možnosť aktívnej účasti, pretože je to veľmi dobrá 

skúsenosť, o. i. vidieť a porovnať sa s doktorandmi naprieč UPJŠ 

Podnety zo strany študentov 

študentka -  mala otázku, či by bolo možné spropagovať vo väčšej miere možnosti E+ mobilít 

prostredníctvom sociálnych sietí  

- prodekanka uviedla, že informácia o možnostiach E+ bola zverejnená aj cez 

sociálne siete, ale vzhľadom na to, že každý odbor má uzatvorené samostatné 

zmluvy s partnerskými organizáciami, je ďalšia úloha na katedrových 

koordinátoroch, navrhla spoločné stretnutie záujemcov a tých, ktorí už na E+ 

mobilite boli, aby došlo k vzájomnej výmene skúseností,  

doktorand -  mal otázku, či by bolo možné riešiť práva doktorandov vo vzťahu k vytváraniu 

tímov v Teamse, keďže iba ako vlastník tímu môže zdávať zadania 

- prodekanka uviedla väzbu spoplatnenia na počet prístupov, z čoho pramení 

oklieštenie niektorých funkcií dostupných študentom, a teda aj doktorandom.  

 

Na záver stretnutia pani prodekanka poďakovala všetkým za prítomnosť a ochotu podeliť sa 

so svojimi skúsenosťami, ako aj za podnety, s ktorými na stretnutie prichádzajú.  

 

Zapísala: RNDr. Dagmar Hvozdovičová 

 

V Košiciach dňa 26. 2. 2024 


